
Referat – Ordinært afdelingsmøde d. 5. september 2023
Til stede ved mødet: Se beboerliste, i alt 6 deltagere.
1 Velkomst Formand Lærke Ditlevsen sagde velkommen til

afdelingsmødet.
2 Valg af dirigent Lærke
3 Valg af stemmeudvalg Kristian og Sofie valgt
4 Årsberetning Lærke præsenterede året der gik, bl.a.

- Bestyrelsen udarbejdede et velkomstbrev til nye
beboere i afdelingen, som burde blive udleveret til
alle nye beboere.

- Ny beboer i 61G mener ikke de modtog
noget

- Cykeloprydning
- Gennemgang af undersøgelsen af bænken ved

105 rækken
- Overgang til nyt vaskesystem
- Det er sat i gang i en process med driftscenteret

for at få bygget en trappe eller rampe oppe ved
skråningen ved 105-rækken, ned til
skraldesortering

- Begivenheder (julebanko, brætspilsaftener,
bowling, krea aften og havedag+sommerhygge)

5 Indkomne forslag Ingen forslag
6 Forelæggelse af afdelingens

budget for 2024/25
Sofie præsenterer budgettet for år 2024/25.

Budget godkendt enstemmigt.
7 Valg til afdelingsbestyrelsen Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer fratræder.

a. Valg af 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2
år

i. Der er valgt to for 2 år
ii. Kristian Dueholm Hill - 61G
iii. Lys Nuur - 105 M

b. Valg 1 medlem til afdelingsbestyrelsen for 1 år
i. Der er valg en for 1 år
ii. Helene Møller Torp - 105C

c. Valg af 2 suppleanter for 1 år
i. Ingen valgt.

Det bemærkes at den fulde bestyrelse formelt set er op
til 5 bestyrelsesmedlemmer, og 2 suppleanter.

8 Eventuelt - En beboer nævner, at det kunne være fedt med
“vild med vilje” på grønne arealer. Det bemærkes
at Afdeling 3 har et forskønnelsesprojekt i gang
for de grønne arealer.



- Teknik rums nøgler overleveret til den nye
bestyrelse

- 1 nøgle til Lys, 1 til Helene og 3 til Kristian


